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صحبت با علی فتح الله زاده، مدیرعامل ادوار مختلف باشگاه استقلال در 
هر شرایطی، جذابیت های خاص خودش را دارد. این بار اما بهانه های 
ل تا  یادی برای صحبت با او وجود داشـــت؛ از وضعیت فعلی اســـتقلا ز
موضوع سقف بودجه که احتمال افزایش آن وجود دارد اما بدون شک 
یکـــی از مباحثـــی که این مصاحبه را خواندنی تر می کند به توصیه های 
مدیرعامل سابق به مدیران سابق این باشگاه بر می گردد که با هر جدایی 
از مدیریت این باشـــگاه، با صحبت های حاشیه ساز خود مشکلات و 
ل ایجاد می کنند. متن این مصاحبه  گرفتاری های بیشتری را برای استقلا

»فرهیختگان« با مدیرعامل اسبق آبی ها را در ادامه می خوانید. 

یابی  ل را بعـــد از خریدهای جدید این تیـــم چطور ارز وضعیـــت فعلـــی اســـتقلا
می کنید؟

تا چند روز پیش حقیقتا نگران بودم چون حرکتی را از خودمان نشـــان نداده 
بودیم اما در این چند روز اتفاقاتی افتاده که باعث شـــده تا نســـبت به آینده 
یکن خوب را در این مدت جذب کردیم اما به نظرم  امیدوارتر شویم. چند باز
ینگر و  ، و یســـاز یکن باز یم و باید چند باز مـــا هنـــوز هم در فـــاز هجومی کار دار
گر  مهاجـــم جـــذب کنیم. نیاز به این عناصر خیلی احســـاس می شـــود چون ا
ی خیلی خوب یارگیری کرده اســـت. این  کتورســـاز نگاه کنید تیمی مانند ترا
تیم اصلا مثل تیم پارســـال نیســـت. از ســـوی دیگر ســـپاهان هم خیز عجیبی 
یکنان مطرحی را جذب کرده اســـت. بنابراین 2 تیم مدعی به  برداشـــته و باز
مدعیان فصل قبل اضافه شـــده اند. پرســـپولیس هم مثل ماســـت و تقریبا با 
ما هم تراز اســـت. از همه مهم تر اینکه ما امســـال باید دوباره در آســـیا شـــرکت 
کنیم. یعنی دوســـتان ما در هلدینگ متوجه این هســـتند که حضور در آســـیا 
یک فشـــار مضاعفی به تیم هاســـت که تلاش مضاعفی را هم می طلبد. خود 
ی همراه با صبا در آســـیا بوده و این مسائل را به خوبی می داند. یعنی  شـــهریار
ما ضمن اینکه باید تیم داخل زمین را تقویت می کنیم باید یک تیم دیگر را هم 
به عنـــوان ذخیـــره نفرات اصلی، مهیای حضور در میدان کنیم. با این حال با 
شناختی که از علی عسگری دارم ایشان همیشه به دنبال اول بودن و بهترین 
بودن است. او حتی خودش هم اعلام کرده بود که تیمی در حد قهرمانی آسیا 
برای فصل بعدی می بندیم و روحیات او را این طور می شناســـم که همیشـــه 
می خواهد اول باشـــد. الان هم شـــاید این دوســـتان با توجه به شرایط موجود و 
بحث انتخابات درگیری هایی داشته اند اما مطمئن هستم که کمک خواهند 
ی برای رقابت های پیش رو بسته شده تا استقلال دوباره به  کرد تا تیم مقتدر
جایگاه سابق خود در ایران و آسیا بازگردد. الان هم خوشبختانه با این نفراتی 
یکن دیگر  که جذب شدند، تیم راه افتاده و شنیده می شود قرار است چند باز
هم جذب شوند. هلدینگ هم دوست دارد نفرات طراز اولی جذب استقلال 
شوند. ان شاءالله که با کمک ویژه این عزیزان و حمایت همیشگی هواداران 

عزیزمان بتوانیم دوباره در آسیا آقایی کنیم. 

یکنانی  اصطلاح »بمب ترکاندن« از زمان شـــما در فوتبال ایران باب شـــد. باز

کـــه از آنهـــا امـــروز به عنوان بمب های فوتبال ایران نام برده می شـــود، اصولا با آن 
بمب هایی که شما می ترکاندید از جمله جذب بازیکنانی مانند هاشمی نسب 

... قابل قیاس هستند؟ و مومن زاده و
اینهـا کـه ترقـه هـم نیسـتند! )بـا خنـده( البتـه شـرایط آن موقـع بـا الان فـرق کـرده 
یکنـان هم تـراز شـده اسـت امـا آن زمـان یک سـری  اسـت. الان تقریبـا سـطح باز
یکنـان خـاص و بـزرگ بودنـد و همیشـه در روزنامه هـا و مجـلات صحبـت  باز
ی جلد هـا می آمـد. به جـز اسـامی  از ایـن نفـرات بـود و بیشـتر عکـس آنهـا رو
کـه مطـرح کردیـد، مثـلا سـتار همدانـی آن زمـان بـرای خـودش ابهتـی داشـت. 
یکنـان تـاپ و بزرگـی بودنـد امـا الان همـه بـه یـک سـطح رسـیده اند و  اینهـا باز
یکـن شـاخصی کـه بتوانـد خـودش را بـالا بکشـد و نسـبت بـه بقیـه فاصلـه  باز
بیشـتری وجود داشـته باشـد تقریبا اصلا نیسـت. فاصله سـتاره بودن با خوب 
ی دیده نمی شـود  یکنـان امروز یـاد اسـت کـه ایـن فاصلـه بیـن باز بـودن خیلـی ز
کـه سـخت اسـت بخواهیـد  و همـه هم سـطح هسـتند بـرای همیـن اسـت 
یکنـی ماننـد علـی دایـی را امـروز  کنیـد. مثـلا باز در فوتبـال امـروز بمـب پیـدا 
می توانیـد در فوتبـال پیـدا کنیـد؟ مـن دربـاره اسـتقلال همیشـه ایـن اعتقـاد را 
دارم چـون ایـن تیـم بـرای هـواداران اسـت پـس بایـد کسـی کـه آنهـا او را دوسـت 
ی خوش شـان می آید را حتی المقدور جذب کنیم. مدیریت من  دارند و از و
یکنـی کـه هـوادار می خواسـت را مـی آوردم تـا آنهـا شـاد  هوادار محـور بـود و باز
باشـند. حتـی وقتـی قهرمـان هـم نمی شـدیم چـون بـه خواسـته هـوادار احتـرام 
می گذاشـتیم آنهـا هـم راضـی بودنـد. حتـی در بحـث مربیگـری هـم همین طـور 
ی بـه اسـتقلال  بـود و مثـلا هـوادار در یـک مقطـع دوسـت داشـت ناصـر حجـاز
بیایـد امـا وقتـی تیـم بـا همیـن سـرمربی چهـارم هـم می شـد هـوادار راضـی بـود و 
تیـم و کادرش را تشـویق می کـرد. مثـلا قلعه نویـی چنـد قهرمانـی بـرای مـا آورد؟ 

بنابرایـن مربیان مـان هـم خـاص، بـزرگ و کارآمـد بودنـد. شـاید مـا امـروز دیگـر 
نیسـتیم فوتبـال هـم از هیاهـو افتـاده در حالی کـه آن زمان هـا فوتبـال هیجـان و 

شـور و نشـاط بیشـتری داشـت. 

ل نام برده می شود.  اما از رامین رضاییان هم به عنوان یک خرید بزرگ برای استقلا
یکن بســـیار خوبی اســـت و به درد اســـتقلال هم می خورد. او نشان  رامین، باز
داده که به توانمندی تیمش هرجایی باشد اضافه می کند. سانترهای دقیقی 
دارد و اینها همه خصایصی هستند که به کمک استقلال خواهند آمد. درباره 
یکنانی که زمان من به اســـتقلال آمدنـــد یک مثال دیگر هم  ایـــن دســـته از باز
بزنـــم. همیـــن آرش برهانی که حتی با پرســـپولیس هم توافق کرده بود. یک تیم 
دیگـــر حاضـــر بـــود دو برابـــر پولی که ما به آرش دادیم را بـــه او بدهد. ما در این 

وضعیت برهانی را هایجک کردیم. 

به سقف بودجه برسیم؛ هرچند صحبت از افزایش این سقف به گوش می رسد 
یکن مطرح فوتبال دنیا باشـــد که این  اما رقم جدید هم شـــاید به اندازه یک باز
روزها به خدمت تیم های عربســـتانی درمی آیند. چقدر با مســـاله سقف بودجه 

موافق هستید؟
فکر می کنم جوهره جوانان ما در فوتبال یک جوهره و خمیرمایه تاپ اســـت. 
ی به رونالدو ندارم اما همان زمان هم که ما در آسیا مقام می آوردیم تیم های  کار
یکنان طراز اول دنیا استفاده می کردند.  عربی به خصوص همین الهلال از باز
یلی با 22 میلیارد جذب یکی از  کیفیت و درجه یک برز یکن با آن زمان یک باز
همین تیم ها شده بود در حالی که ما کل تیم مان را با 5 میلیارد بسته بودیم. یا 
عبدی  پله که همان سالی به العین آمد که ما نایب قهرمان آسیا شدیم. بنابراین 

یکنان بزرگی داشتند اما ما آنها را می زدیم. مگر  آن زمان هم تیم های عربی باز
یکن خارجی بزرگ داشتند؟  الهلال یا الاتحاد عربستان همان زمان هم کم باز
یکنانی بودند کـــه همین تیم های عربی به آنها تابعیت این  ایـــن جـــدای از باز
یکن خارجی را هم پر نکرده و سال ها  کشورها را می دادند تا حتی سهمیه باز

ی کنند.  بتوانند برای این تیم ها باز

اما همین سقف بودجه کار را برای نمایندگان ایران در آسیا محدودتر کرده است. 
ی اش هم محدود هســـتیم! مـــا درآمدی  محـــدود هـــم نکننـــد، ما همین طـــور
یم کســـی محدودمان کند. ما  ی ندار یـــم کـــه از آن اســـتفاده کنیم. ما نیاز ندار
همین طور خودمان محدود خدایی هســـتیم! باشـــگاه ها چه درآمدی دارند؟ 
از تبلیغات، بلیت فروشی، حق پخش یا اسپانسرها؟ شما از کدام یک درآمدی 
ی کنید. زمانی با شـــرکت تویوتا  یـــد کـــه بتوانید با آن به نحواحســـن تیم دار دار
کره کردم. مدیر این شرکت به من گفت مگر شما مثلا  برای اسپانسرینگ مذا
یک میلیارد از ما نمی خواهید؟ من به شما 3 میلیارد می دهم اما به جای پول 
به شـــما ماشـــین می دهم. هرچقدر به دوستان مســـئول گفتیم شما ماشین را 
قدغن کردید اما این شـــرکت دارد به ازای اسپانســـرینگ به ما مجانی ماشین 
می دهد تا با فروش آن به عنوان یک تیم دولتی به پول برسیم اما لج می کردند 
و نمی گذاشـــتند. هر مدیری در شـــرایط زمانی خودش یک ســـری مشکلات و 
یک سری امکانات دارد. مثلا امروز واردات ماشین آزاد شده و الان باید مدیران 
گر  ی معتبر خارجی قرارداد ببندند. آنها ا ما بروند با شـــرکت های خودروســـاز

یکن بخرید.  مثلا 10 ماشین بدهند با پول آن می توانید 10 باز

ید که با اتمام کارشـــان در  ؛ چه صحبتی درباره مدیرانی دار به عنوان بحث آخر
ل شـــروع به حاشیه ســـازی و دروغ پراکنی علیه این باشـــگاه کرده و مدام  اســـتقلا

ل و مشکل ایجاد کنند؟ ل اختلا سعی می کنند در کار استقلا
اینها اســـتقلالی نیســـتند. اینها فقط مدیر هســـتند و می خواهند فقط اینجا 
یـــت کنند و برای خودشـــان رزومه درســـت کنند. وقتی هم که  بیاینـــد و مدیر
می روند شروع می کنند با حرف هایشان برای تیم حاشیه ساختن. اینها اصلا 
اســـتقلال را دوســـت ندارند و دل شـــان برای این تیم نمی سوزد. اینها دل شان 
برای خودشـــان می ســـوزد که این حرف ها را مطرح می کنند. در حالی که کسی 
که هوادار این تیم باشـــد، چه باشـــد و چه نباشـــد این تیم را با همه وجودش 
دوست دارد و سعی می کند حرفی نزند که برای تیم محبوبش حاشیه درست 
یکن و هر مدیر و  کنـــد. مـــن اســـتقلال را دوســـت دارم و در هر زمانی با هـــر باز
سرمربی، وظیفه خودم می دانم که از استقلال حمایت کنم و خدا می داند که 
چقدر به مدیرانی که در این سال ها آمدند کمک کرده ام. ضمن اینکه به جز 

استقلال در هیچ تیم دیگری مدیریت نکرده ام. 

در این مدت پیشنهادهایی هم برای مدیریت باشگاه های دیگر داشته اید؟
یاست هیات مدیره  بله؛ همین پارسال که استعفا دادم سه تیم برای مدیریت و ر
گر بیایم نمی توانم برای  با من تماس گرفتند که گفتم من استقلالی هستم و ا
شما مدیر خوبی باشم. صبح هم مسئولان تیمی با من برای مدیریت تماس 
گرفتنـــد کـــه کلـــی جر و بحث با هم داشـــتیم تـــا آن را رد کنم. من به شـــخصه 
اســـتقلال را دوســـت دارم و چه قهرمان بشـــود و چه نشـــود، من یکی تا آخرش 

هستم. دهم هم بشود من باز عاشق این تیم هستم و می مانم. 

فتح الله زاده در گفت وگو با »فرهیختگان«: هلدینگ کمک کند تا دوباره در آسیا آقایی کنیم

مدیرانی که حاشیه سازی می کنند اصلا استقلالی نیستند
  بمب های الان ترقه هم نیستند!           نیازی به سقف بودجه برای محدود شدن نداریم، همین طوری محدود هستیم

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفرمژدهی
خبرنگار

هوادار تنها تیمی اســـت که ســـرمربی خود را مشخص نکرده و حتی در فصل 
نقل و انتقالات نیز اثری از آثارش دیده نمی شود. شرایط نگران کننده این تیم 
ی امتیاز آن این ذهنیت را به وجود آورده که شاید آنها قصد  گذار و شایعه وا
ی ندارند و فصل بعد در لیگ برتر حضور نخواهند داشت اما این طور  تیمدار
که به نظر می رسد چنددستگی در باشگاه هوادار و سهم خواهی برای برخی 
در این تیم کار را برای آن ســـخت کرده اســـت. تیم هوادار چون هوادار ندارد 
ی اعمال این باشگاه صورت نمی گیرد. در  در واقع چندان توجه و نظارتی رو
نتیجه گویا اتفاقاتی در جریان اســـت که چندان خوشـــایند نیست و شاید به 
ضرر این تیم باشد. آنها نه تنها در حال حاضر سرمربی ندارند بلکه در فصل 
نقل و انتقالات نیز حضور نداشـــتند و جایگاه شـــان بسیار متزلزل و ضعیف 
یکن جوانی که ممکن اســـت با شـــروع تمرینات  شـــده اســـت. به جز چند باز
یکن دیگری در جمع آنهـــا نمانده و حتی این  در ایـــن تیـــم اســـتارت بزنند باز
یکن  احتمال وجود دارد که در صورت عدم توافق با مسعود شجاعی چند باز

دیگر نیز ریزش کنند. 

بودجههوادارچطورتامینمیشود؟
چندی پیش وقتی از موضوع فروش امتیاز باشگاه هوادار نوشتیم محمدجواد 
رحیمـــی مدیرعامل این باشـــگاه موضع گرفت و ایـــن خبر را تکذیب کرد. در 
ادامه باز هم بازار شـــایعه درخصوص فروش امتیاز این تیم داغ بود تا بالاخره 
مشخص شد موضوع فروش صحت دارد اما مبلغ 500 میلیارد در نظر گرفته 
شده برای این انتقال آنقدر بالاست که هیچ کس حاضر نیست تیمی با شرایط 
هوادار را با چنین مبلغی بخرد. در نتیجه هوادار برای تامین هزینه های خود 

به عنوان تیم خصوصی نیازمند جذب اسپانسر است. 
کنون هزینه های این باشـــگاه نه فقط به کمک های وب بلکه با تلاش های  تا
مدیران باشگاه و تعدادی از اعضای هیات مدیره و بخشی از افراد کنار تیم 
تامین می شد. فصل گذشته نیز همین طور بود این باشگاه طبق روال هر سال 
یافت می کند اما سایرهزینه ها به شکل  مبلغی را به عنوان بودجه از های وب در
گر مسئولان این باشگاه نتوانند هوادار  دیگری تامین می شود. به این ترتیب ا
را بفروشـــند و قرار بر تامین مخارج این تیم باشـــد باید قبل از هر چیز به فکر 

تامین بودجه در جهت حضور در این فصل لیگ برتر باشند. 

شجاعی؛شایدوقتیدیگر
مسعود شجاعی که این روزها در کلاس مربیگری درجه A آسیا مشغول تحصیل 

است اخیرا مذاکراتی را با باشگاه هوادار داشته اما به توافق نرسیده است. پیش 
از این قرار بود برخی پیش نیازهای این مربی برآورده شود تا باشگاه هوادار در 
ی کند اما ظاهرا مدیران این باشـــگاه هنوز نتوانسته اند  شـــرایط بهتری تیمدار
خواسته های این مربی را تامین کنند. شجاعی به لحاظ مالی خواستار موارد 
یکن!  یادی است از جمله نظم مالی و بودجه مشخص برای جذب چند باز ز
یکنان گرا ن قیمت نمی خواهد اما معتقد اســـت تیمش به  این مربی البته باز
یادی دارد که برای برطرف کردن آن و تشکیل یک اسکواد  لحاظ مهره نواقص ز
قابل قبول نیازمند برنامه ریزی و بودجه مناســـب اســـت. از طرفی او در طول 
ی  روزهای اخیر بدون پیشنهاد نبوده و از تیم شمس آذر نیز دعوت به همکار
شد اما چون از دوستان مدیران مجموعه هوادار است تمایل بیشتری داشت 
ی کند. از این رو در  ی ها که از دوســـتان قدیمی او هســـتند همـــکار بـــا هوادار
پاســـخ به قزویی ها تعلل کرد و پیشـــنهاد باشـــگاه شـــمس آذر را از دست داد. 
یار زارع توافق کردند. این در حالی اســـت که باشـــگاه  به این ترتیب آنها با ماز
هوادار نیز هنوز با شجاعی به توافق نهایی نرسیده و حتی ممکن است اصلا 
یکنان و عوامل آن ناراضی هستند و تمایل  به توافق نرسد. اتفاقی که برخی باز
دارند فصل بعد نیز به شجاعی فرصت داده تا بتواند کار نیمه تمام خود را در 

باشگاه هوادار به پایان برساند. 

  رحمتییاروانخواه
اخیرا باشـــگاه هوادار به نقل از مدیرعامل این باشـــگاه محمدجواد رحیمی 
اعـــلام کـــرده تـــا روز شـــنبه تمرینات این تیم آغاز شـــده و از ایـــن جهت تا آخر 
ی ها قرار بود  هفته سرمربی خود را اعلام می کند. این در حالی است که هوادار
کرات خود با مسعود شجاعی و  پس از تعطیلات تاسوعا و عاشورا نتیجه مذا
مهدی رحمتی را مشخص کرده و یکی از این دو را به عنوان سرمربی انتخاب 
کنند. با گذشت تقریبا پنج روز از آن موعد، نه تنها به توافق نرسیده بلکه هنوز 

در انتخاب سرمربی سرگردان هستند. 
ی هـا بـر سـر رحمتـی و شـجاعی  جالـب اسـت بدانیـد تـا پیـش از ایـن هوادار
ی رحمتی  گر با شجاعی به توافق نرسیدند رو اختلاف نظر داشتند و قرار بود ا
ی کننـد امـا نه تنهـا ایـن اتفـاق نیفتـاد بلکـه امیـد روانخواه را نیز به  سـرمایه گذار
لیسـت گزینه هـای احتمالـی خـود اضافـه کردنـد و همزمـان بـا هـر سـه مربی در 
کـی اسـت کـه تقریبـا توافـق بـا شـجاعی منتفی  کره انـد. شـنیده ها حا حـال مذا
کـره  بـه نظـر می رسـد و آنهـا از اهـداف مشـترک خـود بسـیار دور شـده اند. مذا
ی  مدیرعامـل باشـگاه هـوادار بـا امیـد روانخـواه در حالـی ادامـه دارد کـه بسـیار
ی موافـق  از نزدیـکان ایـن باشـگاه و حتـی برخـی عوامـل تیـم بـا ایـن همـکار
نیسـتند و مخالفـت خـود را نیـز اعـلام کردنـد امـا ظاهـرا توجهـی بـه آن نشـده 
کنـون  و هیات مدیـره مایـل اسـت بـه روانخـواه شانسـی برابـر دهـد. روانخـواه تا
ی در تیـم نسـاجی مازنـدران فرصـت حضـور در  بـه جـز مـدت کوتاهـی دسـتیار

لیگ برتر در قالب سرمربی را نداشت و اخیرا نیز سرمربی پارس جنوبی جم 
ی هـا می توانـد  بـود. بـا ایـن حـال شـنیدیم حضـور ایـن مربـی در جمـع هوادار
ی بـا چنـد اسپانسـر را بـرای باشـگاه هـوادار  فوایـد دیگـری از جملـه همـکار
ی هـا  گـر ایـن موضـوع صحـت داشـته باشـد هوادار بـه همـراه داشـته باشـد. ا
بدشـان نمی آیـد درصـورت تزریـق پـول و تامیـن برخـی منابـع مالـی ایـن مربـی 
کره با روانخواه  را بـه خدمـت خـود درآورد. بـا ایـن حـال نکتـه اصلـی درمورد مذا
یادی در باشگاه دارد و حضورش شاید زمینه ساز  این است که او مخالفان ز
ی هـا  اختلافـات تـازه و چنددسـتگی در ایـن باشـگاه باشـد. از طرفـی هوادار
ینـه اول و آخرشـان مسـعود شـجاعی اسـت و مدیـران  کـه تصـور می کردنـد گز
کراتـی را بـا برخـی  ایـن باشـگاه هـر طـور شـده نظـر او را جلـب می کننـد مذا

یکنـان در خفـا انجـام داده بودنـد کـه حـالا بـا توجـه بـه  باز
کرات  متزلزل شـدن جایگاه مسـعود شـجاعی این مذا
نیز که شـکل رسـمی به خود نگرفته بود منتفی اسـت. 

  هواداراجارهدادهنمیشود
های وب به عنوان مالک باشگاه هوادار همه هزینه ها را پرداخت 

نمی کند و بخشی از هزینه های این باشگاه طی سال های اخیر 
با جذب اسپانسر از سوی عوامل تیم تامین شده است. اخیرا نیز با توجه 

بـــه شـــرایط بـــد مالی که تیم هوادار دارد شـــایعاتی درخصـــوص اجاره این تیم 
شـــنیده می شـــود. بعد از اینکه مسئولان این باشـــگاه نتوانستند با مبلغ مورد 
گذار کنند با چند پیشنهاد جهت اجاره تیم  نظر خود امتیاز این باشگاه را وا
روبه رو شدند. به این شکل که تیم را طی مدت یک فصل در اختیار بگیرند 
و در عوض هزینه ها را تامین کنند. گویا افرادی که چنین پیشنهادی دادند 
در طـــول فصلـــی که مســـئولیت تیم را برعهده دارند اختیار تام خواســـته و به 
عوامل فعلی باشـــگاه تحت هیچ شـــرایطی اجازه دخالت نمی دهند و حتی 
ی کار می آورند. شـــنیدیم همین موضوع باعث شـــده تا دست  گروه خود را رو
عوامل فعلی باشگاه از فعالیت در این تیم کوتاه شود و به همین دلیل تا این 

لحظه زیر بار چنین پیشنهادی نرفتند. 
یکی از افرادی که اخیرا شنیدیم به باشگاه هوادار لینک شده فرهاد حمیداوی 
، طی سال های اخیر سعی  است. او بعد از ورشکست کردن تیم شهرخودرو
کرد در سطوح مختلف لیگ های ایران مشغول شود اما موفق نبود. حمیداوی 
با تزریق پول تلاش کرد این بار نه تنها به عنوان مالک بلکه به عنوان مربی نیز 
خـــود را در فوتبـــال ایـــران مطرح کند اما تا این لحظه موفق نبوده و حالا به نظر 
ی باشـــگاه هوادار لیگ برتری دســـت گذاشته است. با این حال  می رســـد رو
کی است تا این لحظه او موفق نشده پیشنهاد  شنیده ها از باشگاه هوادار حا
خود را به مسئولان این باشگاه بقبولاند اما با توجه به اینکه وعده پول و هزینه 

داده ممکن است خود را به این باشگاه نزدیک کند. 

در آستانه شروع فصل جدید لیگ برتر چنددستگی در هوادار باعث بلاتکلیفی این تیم شده است

مالک ورشکسته خود را به تیم تهرانی نزدیک کرد
شجاعی، رحمتی، روانخواه؛ سرمربی هوادار کدام است؟


